
Forord: 
Kære medlem af GOG Håndbold. 
 
Tak fordi du interesserer dig for hvad der foregår i klubben. Du kan herunder læse 
hvad der blev drøftet ved bestyrelsesmødet.  
Bestyrelsen arbejder altid for at skabe det bedste sted for dig og alle andre, så er 
der noget du ønsker der skal drøftes og tages stilling til, så er du mere end 
velkommen til at kontakte os. 

GOG Håndbold bestyrelsesmøde 

Lørdag den 5. marts kl. 10.00 – 14.00 
Deltagere: Niels Kildelund, Stine Winther, Vivi Kildelund, Frederik Drøscher, Poul 
Syberg, Malene Lauridsen og Anne-Mette Nydam (suppleant)  

Forhindret: Trine Nielsen, Søren Koch, Bent Møller og Jens Hald (suppleant)  

DAGSORDEN:  

Pkt. 0 Velkomst v. Niels Kildelund 

- Niels byder velkommen til dette lørdags bestyrelsesmøde og håber på et 
dejligt møde med mange gode konstruktive snakke  

Pkt. 1 Forslag til mødestruktur for bestyrelsesmøder fremadrettet  

- Bestyrelsen har snakket omkring den måde møderne blev fremsat og afholdt 
på, og har herefter arbejdet i retningen af at finde en mere konstruktiv måde 
at afholde møderne på. Den nye plan blev vedtaget og vil blive benyttet 
fremadrettet. 

 

 

 

 

 



Pkt. 2 gennemgang af ny dagsorden 

Pkt 2.1 Status på udvalg 

- Tøjudvalget 
o Status er at der er styr på udvalget og der er intet nyt at berette 

indenfor området 
- GOG CUP U13-15 

o Der vil indenfor de næste 14 dage blive afholdt opstartsmøde omkring 
afholdelse af GOG CUP for vores U13-15 hold. Selve stævnet afholdes d. 
16. til 18. september. 

- GOG CUP U17-19 
o Der vil idenfor den nærmeste fremtid blive indkaldt til et opstartsmøde 

om afholdelse af vores U17-19 GOG CUP. Hertil er der endnu ikke fundet 
dato. 

- Baludvalget 
o Baludvalget har afholdt fastelavnsfest som var en stor succes for vores 

medlemmer. En rigtig fin aften/nat med mange gode minder at se tilbage 
på. Der planlægges at afholde afslutningsfest (aktivfest) en gang i maj 
måned. Derudover arbejdes der i en sommerfest i sommerferien som 
skal være for ALLE gamle og nuværende GOG’ere.  

- Sponsorudvalget 
o GOG Håndbolds bestyrelse er klar over det store område der er 

indenfor afhentning af sponsorater og vil se nærmere på at få lavet et 
bedre koncept af udvalget til næste sæson.  

- Sekretariatet 
o Stillingen som sekretær for GOG Håndbold er der stadig ikke fundet en 

afløser til efter at Bente stopper til oktober. Der arbejdes hårdt med 
at finde den rigtige kanditat til stillingen og hvis du har gode forslag, 
modtager vi dem gerne på Niels@gog.dk eller Swi@oure.dk 

- Lotteriudvalget 
o Status er at der er styr på udvalget og der er intet nyt at berette 

indenfor området 
- SoMe udvalget 

o GOG Håndbolds bestyrelse valgte i år at nedsætte et udvalg med 
bestyrelsesmedlem Frederik Drøscher i spidsen til at styre de sociale 
medier. Dette har haft stor succes, da der er sket en stor fremgang i 
rækkevide af opslag som ligger over 80.000 på både Facebook og 
Instagram. Der skal fra bestyrelsens side lyde et stort skulderklap til 
udvalget.  



- Det Gule Hjørne 
o I denne sæson er der rigtig godt gang i ”Det Gule Hjørne”, det skyldes 

at der står en rigtig god gruppe drenge bag udvalget og de er meget 
engegeret i udvalget. Der har lige været afholdt et event med Skolerne i 
Oure hvor vi fyldte bagtribunen med gule mennesker. Derudover 
arbejdes der pt. i Final4 i Herning. Ønsker du at hører mere om Final4 
kan du kontakte Frederik Drøscher eller Christoffer Dreyer. 

- Mini-Mini afdelingen 
o Status er at der er styr på udvalget og der er intet nyt at berette 

indenfor området 
- Børneafdelingen  

o Status er at der er styr på udvalget og der er intet nyt at berette 
indenfor området 

- Ungdomsafdelingen 
o Status er at der er styr på udvalget og der er intet nyt at berette 

indenfor området 
- Seniorafdelingen 

o Vores seniorafdeling er i stor vækst ift. medlemstal. Vi er meget 
tilfredse med den fremgang der har været på diverse hold og byder også 
gerne flere nye seniorspillere velkommen på vores hold. Du kan finde 
kontaktpersoner på vores hjemmeside eller kontakte Frederik@gog.dk 
for at få direkte vejledning 

- Dame 1. div udvalget 
o Vores 1.divisonskvinder ligger pt. i tabellen til at skulle spille om at 

forblive i rækken. Derfor er der også sat gang i snak omkring den 
kommende sæson som vi forventer vil blive i 1.divison igen, men der er 
selvfølgelig også snak om en plan B hvis holdet skulle rykke ned i 2. division 
efter nedrykningsspillet. 

o Bestyrelsen ser med tilfredshed på hvordan holdet udvikler sig fra kamp 
til kamp og vandt endnu en kamp i lørdags. Bestyrelsen bakker fuldt op 
omkring pigerne og deres flotte præstationer og ser frem til endnu en 
sæson i 1. division. 

Pkt. 3 Budget  

- Budgettet blev fremlagt og taget til efterretning. 

 

 



Pkt. 4 Rekruttering af nye spillere i børneafdelingen.  

- GOG Håndbolds bestyrelse er opmærksom på at vores hold fra mini-mini til og 
med U11 ikke er besat af mange spillere. Derfor vil vi i den kommende tid 
udvikle et koncept og en strategi for at få flere spillere til at vælge håndbold 
som deres fritidsinteresse, samt fokusere meget på at få de lokale unge 
mennesker i spil. Vi påtænker at få bedre samarbejde med folkeskolerne i 
nærmeste omkreds af Gudme. 

Pkt. 5 Nyt fra sportsudvalget  

- Den nye sæson nærmer sig med hastige skridt og derfor er det også blevet tid 
til at se nærmere på trænerpåsætningen til den kommende sæson. Der vil i 
kommende tid blive publiceret den store trænerkabale for den kommende 
sæson. 

Pkt. 6 Indkommende forslag 

- Punktet blev ikke berørt på mødet, da tiden løb fra os 

Pkt. 7 Evt.  

- Punktet blev ikke berørt på mødet, da tiden løb fra os 
 

 
Referent; Frederik Drøscher og Niels Kildelund 


